
Αθήνα, 25 Φεβρουάριου 1997

Οταν ήμουν στο Υ.Δ.Τ μου είχατε στείλει το επισυναπτόμενο σημείωμα. 
Πρέπει να ήταν Μάρτιος ή Απρίλιος. Σας είχα στείλει τότε σχετικό 
φάκελλο, με σημείωμα, και είχα δώσει στον “Επενδυτή” που 
ενδιαφερόταν στοιχεία για δημοσίευμα (βλ. 23-3-96).

Επανυποβάλλω όσα σχετικά διαθέτω..

Τελευταία δική μου ενέργεια λίγο πριν παραιτηθώ μαζί σας, ήταν η 
αποστολή γράμματος στα διάφορα εμπλεκόμενα υπουργεία για να 
ορίσουν εκπρόσωπο- βοηθό της μελέτης του ΚΕΠΕ Σύμφωνα με 
πληροφορίες μου έκτοτε (Δρουκόπουλος από ΚΕΠΕ, Πανταζή από 
ΥΠΕΜ), το σχέδιο σύμβασης ανάθεσης της μελέτης στο ΚΕΠΕ δεν 
υπεγράφη, γιατί η πολιτική ηγεσία (Ακριτίδης, Χρυσοχοϊδης) δεν 
συμφώνησαν να δώσουν την αμοιβή (νομίζω, γύρω στα 3 - 5 εκ.) από τα 
υγραέρια. Δεν γνωρίζω τι πράξατε, όταν την άνοιξη 1996 σας έστειλα 
σημείωμα και φάκελλο. Νομίζω ότι πρέπει να γίνει η μελέτη από το 
ΚΕΠΕ. Είναι θέμα ολίγων μηνών. Η κάλυψη της δαπάνης είναι ευχερής. 
Επειδή η ίδρυση φορέα περνάει και από το Υπουργείο Δημόσιας 
Διοίκησης, θεωρώ σκόπιμο να εμπλακεί και ο Αλέκος στο θέμα. 
Αν νομίζετε πως πρέπει να ξαναζεσταθεί η υπόθεση, μου λέτε και - 
ετοιμάζω επιστολή.


